
Dz-08.0021.1.170.2018 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 170/2018 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 20 marca 2018 r. o godz. 16:30 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 170 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 13.03.2018 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

b) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

c) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

d) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez komisje merytoryczne Rady. 

5. Przygotowanie sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki za okres                      

od 1.01.2017 r. do 31.12.2017 r. 

6. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu                          

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 13.03.2018 r.  

 

Ad. 2 

 

P. S. Siekacz odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 14.03.2018 r.                                

do 20.03.2018 r.   

 

Ad. 3 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 170/421/2018. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 170/422/2018. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 170/423/2018. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 



Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 170/424/2018.  

 

Ad. 4 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie wykupu działek na terenach F.P.U.H. Cementex 

sp. jawna w rejonie ulicy Pychowickiej – druk nr 451.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 2 za, 1 wstrzymujący się. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję                    

Infrastruktury w sprawie projektu koncepcyjnego dla inwestycji pn.: „Budowa chodnika                             

wraz z odwodnieniem przy ul. Bogucianka w Krakowie od skrzyżowania ulic Benedyktyńska, 

Bolesława Śmiałego i Bogucianka do nr Bogucianka 32, obr. 76, j. ewid. Podgórze, Kraków” – druk 

nr 455.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie projektu koncepcyjnego dla inwestycji pn. „Opracowanie Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego dot. zadania pn.: „Budowa ul. 8 Pułku Ułanów” na odcinku od ul. Zawiłej 

do skrzyżowania ulic Brożka, Kapelanka, Grota Roweckiego o długości ok. 2700 m” – druk nr 456.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Grupę Radnych 

w sprawie ochrony terenów zielonych na terenie Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 457.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

e) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 – druk nr 458.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 2 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 

Ad. 5 

 

P. A. Puszkarz przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                           

za okres od 1.01.2017 r. do 31.12.2017 r. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

 

P. U. Twardzik zaproponowała zorganizowanie spotkania w sprawie konkursu graffiti. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

170 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:05). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


